

Terms and Conditions

1. Jarir Bookstore E-Gift card is redeemable at Jarir online and Jarir bookstore showrooms in Saudi Arabia.
2. This E-Gift card is valid only for one transaction / one-time use and not reloadable.
3. This E-Gift card cannot be exchanged for cash or extended when expired.
4. This E-Gift card cannot be returned or refunded and cannot be replaced if lost or stolen.
5. If the product that was purchased with this E-Gift card were to be returned, customer will not be given a refund of E-Gift card value in cash, but the product can be exchanged with another product that is available at Jarir, with the same value as the E-Gift card used.
6. Customer must register and log-in on their Jarir.com account to use Jarir e-Gift card online
7. This E-Gift card is valid until the expiry date.

الشروط والأحكام

1. بطاقة الهدايا الإلكترونية من مكتبة جرير قابلة للاستخدام في معارض جرير أو متجر جرير الإلكتروني في المملكة العربية السعودية.
2. بطاقة الهدايا الإلكترونية صالحة فقط لمعاملة واحدة / للاستخدام لمرة واحدة وليست قابلة لإعادة الشحن.
3. لا يمكن استبدال بطاقة الهدايا الإلكترونية بقيمة نقدية أو تمديد صلاحيتها عند انتهائها.
4. لا يمكن إرجاع بطاقة الهدايا الإلكترونية أو استرداد قيمتها ولا يمكن استبدالها في حالة فقدانها أو سرقتها.
5. في حالة إعادة المنتج الذي تم شراؤه باستخدام بطاقة الهدايا الإلكترونية، فلن يتم استرداد قيمة بطاقة الهدايا الإلكترونية للعميل نقدًا، ولكن يمكن استبدال المنتج به منتج آخر متوفر في جرير بنفس قيمة.
6. بطاقة الهدايا الإلكترونية المستخدمة.
7. يجب على العميل تسجيل الدخول إلى حسابه على Jarir.com لاستخدام بطاقة جرير الإلكترونية للهدايا عبر الإنترنت.
8. بطاقة الهدايا الإلكترونية لها تاريخ انتهاء الصلاحية.